

Protokoll styrelsemöte

Datum: 2015-08-19

Närvaro: Vendela Strömbäck, Simon Bergström, Maria Fock, Karina Szostak 1-11, punkt
terminsrapport, Liv Kjaer Andersson, Annie Öhlén, Linnéa, Camilla Edoff, Camilla Hansson
10-15

Dagordning:

1. Mötets öppnande - öppnar 16.20
2. Val av ordförande
styrelsen beslutade
att sittande ordförande Vendela väljs till mötesordförande
3. Val av sekreterare
styrelsen beslutade
att välja Camilla E till mötessekreterare
4. Val av justerare
styrelsen beslutade
att välja Liv till justerare
5. Adjungeringar
styrelsen beslutade
att adjungera Annie, Daniel och Camilla E då de ännu inte betalat kårmedlemskap
6. Anmälan av övriga frågor
Inga övriga frågor anmäldes
7. Fastställande av föredragningslista
styrelsen beslutade
att godkänna föredragningslistan
8. Föregående protokoll
Ordförande Vendela läste igenom föregående protokoll. Styrelsen beslutade
att godkänna föregående protokoll och lägga det till handlingarna
9. Rapportrunda
 - Simon: Berättade om Nolle-P

- Maria: har deltagit på utskottshänget, hjälpt till att måla märkesbacken, letat sponsorer i Linköping tillsammans med Liv samt ett eget projekt som rapporteras om senare under mötet
- Karina: har deltagit på utskottshänget, målat märkesbacken och berättade mer om Nolle-P
- Liv: Har deltagit på utskottshänget, hjälpt till att måla märkesbacken och letat sponsorer till programväskan med Maria. Svarat på mail.
- Annie: har deltagit på ett Insekt-N möte som var väldigt kort, har arbetat med programväskan
- Linnéa och Daniel: har inte haft något uppdrag över sommaren
- Camilla E: precis innan sommaren hade hon möte med Marie, först själv om UB-projektets fortsättning och lite mer genomgång av studentundersökningen. Exakt hur UB-projektet kommer fortsättas kommer presenteras för klasserna senare under terminen. Camilla H anslöt sedan till mötet då studenter från dåvarande T6 vänt sig till UB med missnöje kring uppsatsmomentet. Efter mötet skrev Marie ett meddelande till berörd klass på lisam för att återkoppla om mötet.
- Vendela: har meddelat Marie att Liv, Daniel och Linnéa är intresserade att följa med på socionomseminariumet 11/9, har haft möte med Stuff och skrivit på sektionsavtalet vilket hon uppmanade alla i styrelsen att läsa, har arbetat med sektionskontraktet vilket alla närvarande styrelsemedlemmar skrev på, har gjort en powerpoint till programintroduktionen, har hämtat muggar från Stuff till "kul med sektionen", har fått respons på terminsrapporten i form av bekräftelse på att vi är på c-nivå nu också

10. Ekonomi

Liv skulle ha hjälpt Mia under sommaren men har inte hunnit, Mia har dock sagt att det är under kontroll.

11. Verksamhet

- Amo: Linnéa berättade om hur hon tänkt med sitt projekt för hösten vilket ska vara trivselkvällar för t5 med syfte att erbjuda mer uppslutning kring vfu. Linnéa frågade styrelsen om det fortfarande finns intresse att ha med elever från t7 för att kunna fråga om deras erfarenhet. De styrelsemedlemmar som ska börja t5 uppgav att de tycker det skulle vara bra. Dessutom kom styrelsen fram till att de inledningsdagarna som finns kan vara en bra dag att lägga trivselkvällarna på. Projektet ska introduceras på kursintroduktionen.

Linnéa har fått mejl gällande byteskvällen på trappan. Vendela och Camilla H berättade om förra årets byteskväll. Styrelsen diskuterade eventuellt deltagande i år och enades i att det skulle kunna vara roligt.

- UB: Camilla E berättade om det tänkta höstprojektet som gäller att utveckla en socionomprogrambrochyr liknande den Niklas fick på Växjö universitet
- Terminsrapport: ingen mer respons utöver c-nivåbesked
- Vice ordförande och sekreterare: Då Jenny avgått och Maria åker till Afrika för vfu behöver deras poster fyllas. styrelsen beslutade
att välja Camilla E till sekreterare

Maria berättade lite om vad det innebär att vara vice ordförande och styrelsen diskuterade eventuella möjligheter. Styrelsen beslutade

att välja Daniel till vice ordförande

- Nolle-P: Sektionens första aktivitet "kul med sektionen" innebär mat och lekar. Camilla E har sammanställt en leklista som Camilla H har vidarebefodrat till societeten. Camilla E och Maria får ansvaret att hålla i lekarna. Dagen efter (21/8) deltar några ur styrelsen under "fångarna på Campus" och senare samma dag presenterar sig styrelsen under programintroduktionen.
- Kontrakt: Maria berättade om sitt arbete, vilket hon tänkt fortsätta under hösten, med postbeskrivningar och hur de är tänkta skilja sig från testamenten. Postbeskrivningarna ska vara mer officiella och beskriva uppdraget och testamentena ska vara tips och råd från föregående innehavare av posten
- Programväskan: är nu beställd och kommer senast 2/9 men förmodligen 24-25/8. Fakturorna är uppdelade på fyra betalningar. När väskorna kommer behöver styrelsen hjälpas åt med att förbereda dem, detta blir preliminärt sett till 25/8
- Hösten: Vendela läste upp det som är inplanerat under hösten. Linnéa poängterade att det behöver vara mer fokus på valberedning, rekrytering och överlämning än det varit tidigare. Liv klagade hur sektionens involvering på kalasmottagningen 2/9 kommer se ut
Vendela föreslog att styrelsen under hösten ägnar ett helt möte åt överlämningar
Styrelsen diskuterade mötesmiljön för att påminna varandra om tidigare överenskommelse; positiv inställning till det vi gör, våra "samarbetspartners" och mot varandra under mötena, hålla våra inlägg korta och koncisa, komma till mötena förberedda, påminna varandra om fokus

12. Övrigt

Camilla E föreslog att hon hör efter med en insatt vän om det finns bidrag och stöd styrelsen kan söka så att styrelsens ekonomi kommer längre ifrån den dåliga situation som lett till stress under våren. Styrelsen tyckte det lät som en bra idé.

13. Åtgärdslista

- Mia: försäkra att pengarna från Marie kommit in
- Camilla: höra av sig till de missnöjda studenterna som gick vidare med ärendet själva
- alla: läsa sektionsavtalet
- Linnéa: meddela att sektionen är intresserade av att vara involverade i byteskvällen
- Vendela/Camilla H: lägga ut info kring Nolle-P aktiviteterna
- Maria: klar med "mallen" för postbeskrivningarna 1 november
- Alla: hjälpa till med programväskan, dels att ordna med den när den kommer men också att göra reklam för och sälja den
- Liv: fråga Mia om det går att swisha henne för programväskan
- Vendela: skicka ut nyhetsbrev nästa vecka och därefter skicka ut dem i varje månadsslut

14. Nästa möten: preliminärt 25/8 för att ordna med programväskan

1/9 16.15 för styrelsemöte

15. Mötets avslutande - avslutas 18.57